
 PROTOKÓŁ NR VII/19 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Leoncin, która odbyła się dnia 20 marca 2019 r. w Sali Świetlicy 

Wiejskiej (dawny GOK) w Leoncinie w godz. 900– 1150 

Ustawowa liczba Radnych – 15 
Radnych obecnych na sesji – 15 

Udział Sołtysów i Gości zaproszonych 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku dziennego obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z VI-zwyczajnej sesji  Rady Gminy.  
4. Wręczenie medali za długoletnie pożycie małżeńskie. 
5. Informacja dotycząca stanu bezpieczeństwa, ładu i porządku publicznego na terenie gminy 

Leoncin         
 w 2018 roku.  

6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 
rok 2018. 

7. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
8. Opinia Komisji stałych do uchwał przedkładanych do uchwalenia. 
9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Leoncin na 2019 rok 
10. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leoncin na lata 2019-

2029.  
11. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Leoncin i Wincentówek gmina Leoncin 
12. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Nowe Gniewniewice gmina Leoncin 
13. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Stare Gniewniewice gmina Leoncin 
14. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Stare Polesie gmina Leoncin 
15. Uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Leoncin w 2019 roku 
16. Uchwała w sprawie dopłaty dla odbiorców usług wodno-kanalizacyjnych z zakresu zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na podstawie zawartych umów    
z Samorządowym Zakładem Budżetowym Leoncin 

17. Informacja Radnej Powiatu o działaniach podejmowanych przez Radę Powiatu. 
18. Interpelacje i zapytania. 
19. Wolne głosy i wnioski.  
20. Sprawy organizacyjne i bieżące. 
21. Zakończenie obrad.  

Do punktu 1 
 

Sesję otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Arkadiusz Kiełbasiński, który 
przywitał zebranych i stwierdził quorum do podjęcia prawomocnych uchwał.  
 

Do punktu 2 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Arkadiusz Kiełbasiński zaproponował porządek obrad. 
/głosowanie imienne w załączeniu/ 

 



Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za” przy 
braku głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 
 

Do punktu 3 
 

Przewodniczący Pan Arkadiusz Kiełbasiński zaproponował przyjęcie i wyłożenie do wglądu 
protokołów z VI-zwyczajnej sesji  Rady Gminy. /głosowanie imienne w załączeniu/ 

Za przyjęciem protokołów głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za”, przy braku głosów 
,,przeciw” i braku głosów ,,wstrzymujących się”.  
 

Do punktu 4 
 

 Wręczenie medali za długoletnie pożycie małżeńskie.  
  

Pan Wójt przywitał gości następnie wręczył medale za wieloletnie pożycie małżeńskie wg 
listy stanowiącej załącznik do protokołu.   
 

PRZERWA – 925 

KONIEC PRZERWY – 940 

 

Wszyscy zebrani uczcili pamięć zmarłego z sąsiedniej Gminy Brochów byłego wójta minutą 
ciszy. 

Do punktu 5 
 

 Informacja dotycząca stanu bezpieczeństwa, ładu i porządku publicznego na terenie gminy Leoncin  
w 2018 roku. 

Policjant Dariusz Liwski przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa. /w załączeniu/.  
Radna pani Dorota Stępniewska –„Mam takie pytanko z tego co usłyszałam macie to dużą 

wykrywalność to może przybliżyłby Pan bardziej temat tych laptopów w Górkach co zginęły.” 
Pan Policjant Dariusz Liwski –„Laptopy w Górkach tak sprawa została umorzona z  powodu 

niewykrycia sprawcy. Laptopy mogę na tyle powiedzieć są zarejestrowane do tej pory w wyniku 
działalności Policji w całym kraju. Nigdzie podczas przeszukań nie zostały ujawnione więc należy 
sądzić, że jeszcze nie wypłynęły na światło dzienne co jakiś okres czasu w ramach form prowadzonych 
operacyjnych sprawdzamy czy gdzieś nie współpracują w sieci internetowej i tego też nie ma mogę bo 
ani powiedzieć tylko tyle nie będę tutaj zdradzał technicznych spraw dochodzenia bo nie jest to moja 
rola sprawę zatwierdził prokurator. Jeżeli są jakieś pytania szczegółowe to proszę się z prokuratorem 
kontaktować. Mogę powiedzieć coś takiego że pamiętam 3 lata temu na terenie Warszawy Pragi 
odnalazł się telewizor który został skradziony na terenie gminy Leoncin ponad 20 lat temu czyli w 
wyniku jakiegoś tam sprawdzenia prawie po 20 latach został ujawniony więc wcale nie jest 
powiedziane że te laptopy kiedyś nie wypłynął.” 

Radny Pan Bogdan Jaczyński- „Proszę daleko jestem i nie widzę stopnia.” 
Pan Policjant- Aspirant 
Pan Bogdan Jaczyński- „Panie aspirancie bardzo przepraszam mam dwa pytania jeżeli chodzi 

o te laptopy. Czy może Pan nam zdradzić czy tam doszło do włamania w szkole czy one po prostu 
zaginęły czy nie może Pan tego zdradzić to tylko tyle w   sprawie laptopów jeżeli chodzi.”  

Pan policjant-„Wydawało mi się że to jest sprawa oczywista, ponieważ umorzenie trafiło do 
urzędu gminy i do Pani dyrektor szkoły i była to zakwalifikowane jako kradzież mienia  z tego co ja 
kojarzę.” 

Pan Bogdan Jarczyński-„Znaczy pytam jako członek komisji rewizyjnej bo będę musiał się z 
tym tematem wcześniej czy później się zmierzyć to tak dla ciekawości a jeszcze jedna sprawa Panie 
aspirancie ja mam taką gorącą prośbę jako członek Rady Gminy Leoncin i jako mieszkaniec. Zaczęły 



się już intensywne w tej chwili prace polowe i miałbym tu gorącą prośbę myślę, że w imieniu rady jak 
i również wszystkich mieszkańców jaki rolników żeby policja przychylnym okiem traktowała naszych 
producentów rolnych w tym okresie. No przestępczość musi być pilnowana żeby nam nie wyszła z 
ryzów ale żeby po prostu nasi mieszkańcy rolnicy nie byli nękani niepotrzebnymi zadaniami. Myślę 
że Pan wie o co chodzi i tu mielibyśmy gorącą prośbę natomiast rzeczywiście patrole widać i cieszymy 
się z tego powodu .” 

Pan Policjant-„ Myślę, że dużo gorzej nie będzie jak w latach poprzednich więc nie będzie to 
jakieś dźwięcznych uwag do policji że polujemy na ciągniki aczkolwiek jeśli się okaże że ten kierowca 
będzie w stanie nietrzeźwym.” 

Pan Bogdan Jaczyński- „To jeśli chodzi o nadużywanie alkoholu czy innych środków  
odurzających i korzystanie z urządzeń mechanicznych jezdnych to tutaj nie ma żadnej wątpliwości to 
trzeba reagować.” 

Pan Policjant-„Moim zdaniem gmina Leoncin jest jedną z najbezpieczniejszych gmin w 
powiecie nowodworskim jedną z bezpieczniejszych w ogóle na terenie działania komendy stołecznej 
do włamań w 2018 roku twierdzono na terenie gminy 4 włamania czyli to co powiedziałem 67 to było 
ogólnie więc tych przestępstw jest mało zostało ujawnione 6 kradzieży czyli patrząc na te liczby to na 
naszym terenie jest bardzo bezpiecznie. Nawet patrząc na naszych jubilatów służy im pobyt na tej 
gminie tak samo więc myślę że bądźmy zadowoleni i żeby to szło w tym kierunku w którym idzie.” 

Pan Bogdan Jaczyński-„ Pani aspirancie ja  zawsze jak również większość mieszkańców 
uważałem, że policjant na terenie gminy na terenie miejscowości jest osobą zaufania publicznego jak 
się zobaczy mundur to wtedy człowiek czuje się bezpieczniejszy chętnie się do niego zwraca o wszelką 
pomoc ja bym chciał żeby to dalej było trzymane ze strony mieszkańców jak również ze strony policji 
była taka najbliższa współpraca między policją a obywatelami i to widzę że są efekty i chciałbym żeby 
to dalej było podtrzymane.” 

Pan Policjant- „Widać że ta współpraca jest bo efekty są.” 
Pan Wójt Adam Mirosław Krawczak- „Ja chciałbym tylko podziękować wszystkim 

pracownikom wszystkim funkcjonariuszom komendy w Czosnowie za tą współpracę za współpracę z 
naszym Samorządem. Myślę że my również w ramach naszych możliwości staramy się wspomagać 
policję. Myślę że się tak odbędzie ja tu z panem komendantem którego nie ma rozmawialiśmy na temat 
pomocy dla naszych funkcjonariuszy w nadchodzącym roku i w najbliższym czasie na komisjach rady 
gminy przedstawię Państwu propozycję i chciałbym żeby ta współpraca dalej tak trwała dlatego że to 
chyba jest również wyniki o których Pan tutaj aspirant mówił to są. To jest zasługa nasza wspólna 
przede wszystkim Policjantów i to warto jest pomagać żebyśmy teraz nie osiągali i bilansów ujemnych 
i żeby nie wzrastała nam przestępczość a to jest naprawdę dość trudne przy takiej rozległej gminie. 
Przy naszej charakterystyce te wyniki o których mówił Pan aspirant są naprawdę super bo 4 włamania 
to jest naprawdę wynik bardzo dobry a wręcz pewnie doskonały i utrzymanie takiego wskaźnika jest 
również bardzo trudne ale jeszcze raz bardzo serdecznie dziękuję za współpracy z gminą Leoncin  i za 
reakcje na nasze wszystkie potrzeby bo przypominam, że komisariat policji czy Policjanci z Czosnowa 
są również w takich momentach jak nasze uroczystości chociażby dni Leoncina uroczystości 
patriotyczne zabezpieczają pilnują wtedy porządku i za to również bardzo serdecznie dziękuję.” 
 

 Do punktu 6 
 

Pan Arkadiusz Kiełbasiński poinformował że przechodzimy do punktu  sprawozdanie z 
działalności gminnej komisji rozwiązywania problemów alkoholowych jest to tylko informacja mamy 
to w materiałach. 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 
rok 2018. /w załączeniu/.  
 

  Do punktu 7 



Wójt Pan Adam Mirosław Krawczak - ,, Proszę Państwa w ostatnim okresie zakończyliśmy 
wszystkie wydatki związane z największym naszym zadaniem czyli budową kanalizacji w obrębie 
Teofile, Wincentówek, Leoncin. Pozostały dla wykonawców drobne prace kosmetyczne, które za 
chwile będą wydane natomiast dla nas pozostało rozliczenie końcowe po wszystkie etapy pośrednie. 
Mamy zatwierdzone wnioski o płatność natomiast pozostało rozliczenie końcowe i ona będzie 
decydująca no po jego zakończeniu również dokonamy zmian w budżecie bo może się okazać że mamy 
jakieś oszczędności wyższym wydatków na pewno już nie będziemy mieli to jest kwestia tylko 
kwalifikalności wydatków i kwalifikalności kosztów w ramach naszych wniosków. Jesteśmy na etapie 
również przygotowywania wniosków wodno-kanalizacyjnych przygotowywania do składania 
wniosków wodno-kanalizacyjnych obejmujących całą gminę jest zarówno wodociąg Secymin jak i  w 
częściach gmin pozostały oraz kanalizacja w kierunku Grochal czy kanalizacja Grochal. Wczoraj 
również byliśmy z radnymi na wizji kanalizacji w systemie podciśnieniowym. Przyglądamy się temu 
bo to są naprawdę trudne warunki naszej gminy rozległość i przede wszystkim warunki terenowe ale 
także środki własnościowe  dróg wewnętrznych gruntów i odległości do przepompowania a także 
uzyskania tak zwanego efektu ekologicznego czyli uzyskania odpowiednie liczby mieszkańców 
przyłączonych na kilometr sieci i to jest dla nas tak naprawdę na tą chwilę największą bolączką dlatego, 
że przypominam że to nie liczy się tak jak odległość bezpośrednia kanalizacja, która była budowana 
przez Teofile i częściowo dwie ulice w Leoncinie ul Widna i ul Cicha i całość tej kanalizacji to było 
7,5 km. Jak byście Państwo przejechali się przez Teofile i wrócili do Leoncina to wyjdzie 2800m a nie 
7,5 km w związku z tym Grochal wychodzi w metrach bardzo dużo i te rozwiązania systemowe 
dotyczące tego jaki sposób jaka technologię obierzemy. No muszę się również Opierać na tym żebyśmy 
mogli uzyskać efekt ekologiczny bo w momencie kiedy nie będziemy w stanie tego współczynnik a 
później wykorzystać no to możemy się narazić na sytuację w której dostaniemy dofinansowanie a 
później będziemy musieli oddawać więc do takich rzeczy nie możemy dopuścić. Mam nadzieję że w 
najbliższym czasie również jakieś wnioski z tych wszystkich spotkań będę Państwo w stanie 
przedstawić. Proszę Państwa również przygotowujemy się do ostatnio ogłoszonych naboru wniosków 
do dróg samorządowych i tak naprawdę na tą chwilę i to może być dla części z Państwa dziwne ale na 
tą chwilę mamy problem ze znalezieniem dróg, które by miała szansę  dofinansowania bo założenia 
tego funduszu czyli na ogłoszony nabór to jest przede wszystkim szerokość drogi która nas tutaj która 
nas wstrzymuje jest jeszcze kilka dróg gminnych 4, 3 metrowych które należałoby za asfaltowej bo tak 
jak wielokrotnie powtarzałem  drogi gminne te które prowadzą do miejscowości w większości są z 
asfaltowane  są trzy sołectwa w zasadzie gdzie drogę dojazdową nie mają  zaasfaltowano to jest 
Rybitew, Nowa Dąbrowa i Zamość w pozostałych miejscowościach drogi gminne mają za asfaltowanie 
ale złożenie wniosku w tej chwili jest potrzebujemy przynajmniej 8 metrowej szerokości drogi w 
związku z tym na tą chwilę. Jeżeli Państwo mieliby ale to w dniu dzisiejszym może najpóźniej pomysł 
na drogę 8 m nie będącą w granicach Kampinoskiego Parku Narodowego możemy ją również 
rozpatrywać natomiast na tą chwile są te dwa odcinki dróg do których mamy własność czy możemy 
mieć własność bardzo szybko na całym terenie i są przynajmniej 8 metrowe. Jest to droga przedłużenie 
ulicy Szkolnej w kierunku działek muzyków tam pozostaje jedna działka do nie jest własnością Gminy 
ale ja już rozmawiałem z właścicielami i rozpoczęliśmy prace takie przyśpieszone w celu wydzielenia 
działki i pozyskania tego gruntu. droga 8 metrowa jest to droga na Wilkowie Nowym do Państwa 
Brzezickich ja się później łączy z taką drogą która biegnie taką łączącą drogę Wilków-Wilków i 
wychodzi z powrotem do drogi powiatowej na granicy Nowego Polesia i Nowego Wilkowa i to są 
dwie drogi 8 metrowe do których mamy na które możemy mieć własność i myślę że te dwie drogi na 
tą chwilę w ramach tego projektu będziemy  składali bo nie widzę dróg których mamy własność co są 
własnością gminy Leoncin terenów i nie są 3 czy 4m na których nie ma szans uzyskania 
dofinansowania. Również przygotowujemy wnioski znaczy się jesteśmy czy możliwe, że uda nam się 
jeszcze w trakcie zebrań sołeckich wyboru sołtysa zatwierdzić pewne rzeczy dotyczące tak zwanych 
miasów  czyli tych wsparcia sołectw co w ubiegłym roku robiliśmy w dwóch sołectwach i w tym roku 
ten  program rusza w Urzędzie Marszałkowskim i mam nadzieję że znów będzie dla dwóch to są małe 
kwoty po 10000 zł ale bezpośrednio trafiające do zgłoszonych sołectw i mam nadzieję że również to 



przygotujemy nie jest to skomplikowany projekt. Natomiast jest również potrzebna uchwała sołectwa 
zobaczymy jak to będzie wyglądało bo ten nabór jeszcze nie ruszył więc związku z tym trudno 
podejmować uchwały  sołeckie jeśli będzie taka potrzeba to będziemy zebrania w określonych 
sołectwach których będzie to możliwe pozyskanie tych środków. Ogłaszaliśmy czy spotykaliśmy 
rozstrzygnęliśmy i w zasadzie podpisaliśmy umowę największą umowę dotyczącą naszego projektu   
e-urząd projektu partnerskiego którego jesteśmy liderem z  olbrzymimi znów kłopotami ale mam 
nadzieję że kiedyś one się tam skończą w każdym bądź razie projekt z firmą na oprogramowanie i na 
całość w sensie ogólnie rzecz biorąc na oprogramowanie mamy przetarg rozstrzygnięty mieliśmy to 
skierowane do Krajowej Izby Odwoławczej tam też rozstrzygnięcie nadzorcze było po naszej stronie 
czyli zaakceptowane rozstrzygnięcie przetargu teraz podpisaliśmy umowę mam nadzieję że tutaj już 
dalszych problemów nie będzie. Oczywiście firma Comarch który przegrał ten przetarg skierował 
sprawę do sądu. to jak gdyby dotyczącą OZE. Pozostało jeszcze rozstrzygnięcie przetargu, który jest 
już ogłoszony na sieć ale jest on mniejszy przetarg po tych wszystkich przetargach będziemy mogli 
już ostateczne kwoty i  wkłady własne poszczególnych  gmin. Otrzymaliśmy również w ostatnim 
okresie dofinansowanie 115000 zł do klubu seniora i to są pieniądze przede wszystkim przeznaczone 
na termomodernizację budynku w którym się mieści Klub Seniora czyli budynku po dawnym 
posterunku policji ale nie tylko. Co do szkoły w Górkach bo tutaj również padło do Pana aspiranta 
pytanie co do komputerów najdziwniejszą sprawą której tutaj publicznie chyba nigdzie nie mówiliśmy, 
że komputery zginęły razem z dokumentami i jeszcze ciekawszą rzeczą jest, że nie wiadomo kiedy nie 
znamy terminu dokładnego kiedy te komputery zginęły ja chyba pozostawię to bez komentarza. Proszę 
Państwa w ostatnim okresie ta fundacja Akuku z którą się spotykaliśmy my w tej chwili  czekamy na 
opinie kuratorium złożyliśmy wszystkie dokumenty. Przedstawiciele kuratorium odwiedzili szkołę 
zarówno  w Górkach jak i szkołę w Leoncinie. Do końca marca dostaniemy taką że odpowiedź mam 
nadzieję że ta uchwała będzie zaakceptowane nasza o przekształceniu szkoły w każdym bądź razie na 
to czekamy. Natomiast w międzyczasie również spotkaliśmy się z przedstawicielami Akuku z 
kosztorysantem prac z dyrektorem PCPeru przy starostwie w Nowym Dworze Mazowieckim w celu 
dalszych prac nad utworzenie w tym miejscu na górze tejże szkoły warsztatów terapii zajęciowej i cały 
czas żyję tą nadzieją od początku że to się uda, ponieważ to będzie jak gdyby szansa na to że budynek 
nie będzie stał pusty teraz czy kiedyś w przyszłości. Proszę Państwa również ostatnio pojawia się i to 
jest do państwa sołtysów i do państwa radnych pojawia się bardzo  dużo informacji dotyczących 
odnawialnych źródeł energii i chciałbym powiedzieć tak na tą chwilę my projekt który był z 
odnawialnych źródeł energii zakończyliśmy na tą chwilę państwo jako mieszkańcy wszyscy 
mieszkańcy wszyscy obywatele mogą korzystać z programu z programu rządowego tak zwanego 
czyste powietrze i tam należy składać wnioski gmina w programie czyste powietrze nie uczestniczy to 
państwo. Każdy składa wniosek tam są widełki dofinansowań zależne od dochodowości i tam się 
składa wnioski my nawet nie możemy w tym uczestniczyć tak że to jest taka wiadomość bo wszyscy 
tam gdzieś coś słyszał i wszyscy później gmina bo gmina powinna zrobić również niektóre firmy 
doradcze które mówią a zgłaszajcie się do gminy program czyste powietrze jest to program rządowy i 
bezpośrednio do obywateli kierowany i wnioski każdy obywatel może złożyć każdy mieszkaniec może 
złożyć do wojewódzkiego funduszu Ochrony Środowiska w Warszawie ul Ogrodowa. Proszę Państwa 
również rozpoczęliśmy zebrania dotyczące wyborów sołeckich  do tej pory z 18 sołectw 
rozstrzygnięcia wybraliśmy w trzech sołectwach natomiast do drugiego kwietnia mam nadzieję, że te 
zebrania zakończymy dziękuję bardzo.” 
 

Do punktu 8 
 

Przewodniczący Pan Arkadiusz Kiełbasiński  odczytał opinię komisji stałych. /Opinia w załączeniu/. 
 

  Do punktu 9 
 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Leoncin na 2019rok 



Przewodniczący Pan Arkadiusz Kiełbasiński odczytał uchwałę. 
Głosowanie imienne. /w załączeniu/ 
Za przyjęciem uchwały głosowano 14 głosami ,, za”, przy braku głosów ,,przeciw” i 1 głosie 

,,wstrzymującym się”. /głosowanie imienne w załączeniu/ 
Uchwała Nr VII/53/19 /w załączeniu/. 

 
Do punktu 10 

 
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leoncin na lata 2019-2029.  
Przewodniczący Pan Arkadiusz Kiełbasiński odczytał uchwałę. 
Głosowanie imienne. /w załączeniu/ 

Za przyjęciem uchwały głosowano 14 głosami ,, za”, przy braku głosów ,,przeciw” i 1 głosie 
,,wstrzymującym się”. /głosowanie imienne w załączeniu/ 

Uchwała Nr VII/54/19 /w załączeniu/. 
 
PRZERWA – 1025 

KONIEC PRZERWY – 1035 

 
Pan Arkadiusz Kiełbasiński złożył wniosek o zmianę porządku obrad pkt 14 - Uchwała w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Leoncin                               
i Wincentówek gmina Leoncin przenieść na pozycję 11. 

Za przyjęciem uchwały głosowano 15 głosami ,, za”, przy braku głosów ,,przeciw” i braku 
głosów ,,wstrzymujących się”. /głosowanie imienne w załączeniu/ 

 
Do punktu 11 

 
Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Leoncin i Wincentówek gmina Leoncin. 
Pani Agnieszka Niezabitowska- „Dzień dobry Państwu Chciałabym przedstawić plan 

miejscowy miejscowości Leoncin i Wincentówek gmina Leoncin w tym obszarze mamy obowiązujący 
plan w zasadzie ten plan jest regulacją istniejących obowiązujących przepisów i wyczyszczenie 
różnych takich historii związanych z gruntami leśnymi z drogami no i z przeznaczeniem tam gdzie nie 
można było wtedy te budowy realizować. Układ komunikacyjny opiera się na drodze powiatowej, 
która biegnie przez te dwie miejscowości centralnym punktem jest kościół elementem porządkujący 
mi jest też szkoła to jest centrum miejscowości więc te obszary są przeznaczone pod zabudowę 
usługową usług publicznych wzdłuż drogi powiatowej są tereny mieszkaniowe też z dopuszczeniem 
usług i w Północnej i Południowej części są to tereny rozwojowe zabudowy mieszkaniowej. Mamy tu 
ten układ dróg komunikacyjnych zachowany były w procedurze planistycznej dwie zgody na zmianę 
przeznaczenia gruntów leśnych na leśne na terenach prywatnych fragmenty działek budowlanych też 
zostały wyczyszczone z terenów leśnych czyli zgoda została uzyskana i częściowo z terenów 
nadleśnictwa Skarbu Państwa  teren poszerzenie pod drogę publiczną też została zgoda przez ministra 
środowiska na tą zgodę było trochę trzeba czekać więc to opóźniał możliwość wyłożenia do 
publicznego wglądu projektu planu. Na wyłożeniu było trochę osób ale w zasadzie  wszystkie wnioski 
zostały uwzględnione mieszkańców nie było uwag nie uwzględnionych  jedna z uwag do polegała na 
zmniejszeniu szerokości drogi ciąg pierwszo jezdny został zrobiony tutaj przy tych terenach na nie 
bezpośrednio przy szkole ale oddalonych to mamy tą sytuację jeszcze terenów mieszkaniowych  
z terenami oświatowymi  one zostały zaadaptowane z tego planu miejscowego obowiązującego 
pomimo że w studium są usługi oświaty. Ale w związku z tym że ktoś nabył już takie prawa to zostało 
tutaj zapisane, zostało z takich elementów które uniemożliwiają taką przestronną zabudowę 
mieszkaniową to są granice strefy ochronne związane z cmentarzem elementów nowych to jest 
fragment dojazdu i drogi publicznej do terenów cmentarza i tak naprawdę to większość jak gdyby tutaj 



zmian nie widać. Wyłożenie do publicznego wglądu nastąpiło 2018 pod koniec roku my wtedy też 
uzyskaliśmy wszystkie zgody i na początku roku zostało to przedstawione Państwu do uchwalenia 
dziękuję 

Pani Projektant przedstawiła zapisy na mapie /mapa w załączeniu/.  
Brak uwag. Uchwała głosowana wraz z załącznikami. 
Za przyjęciem uchwały głosowano 15 głosami ,, za”, przy braku głosów ,,przeciw” i braku 

głosów ,,wstrzymujących się”. /głosowanie imienne w załączeniu/ 
Uchwała Nr VII/55/19 /w załączeniu/. 
Obrady opuściła Radna Bartkowska Edyta. 

 
Do punktu 12 

 
Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Nowe Gniewniewice gmina Leoncin. 
Piotr Sudra –„Proszę Państwa projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Nowych Gniewniewice był rozpoczęty w roku 2015 czyli już 4 lata temu. Były trzy wyłożenia.               
W procedurze planu była potrzeba dokonania odlesienia wynikających z poszerzenia projektowanych 
i istniejących dróg do parametrów-może ja od razu będę pokazywał- do parametrów wymaganych 
przepisami jest to poszerzenie tej tutaj drogi i drogi gminnej i drogi powiatowej to są małe przestrzenie 
natomiast wymagało to przeprowadzenia procedury odlesienia. Proszę Państwa w toku opracowania 
planu zostało zgłoszone w trakcie wyłożeń bardzo dużo uwag w sumie chyba 28 czy 30 uwag mówię 
o wszystkich trzech wyłożeniach bo te uwagi były składane czasami kilkukrotnie. Staraliśmy się 
wprowadzić te wszystkie uwagi naturalnie, ponieważ uwagi dotyczą wszystkich w zasadzie działek, 
które ktoś składa wniosek w związku z tym pewne fragmenty działek które nie mogłyby być ze 
względu na przykład nie budowlany charakter czy możliwości zabudowy uwzględnione były 
traktowane jako uwagi nie załatwione. Generalnie w zasadzie w każdym sytuacji coś było 
uwzględnione. Tu jest droga wojewódzka tu jest droga powiatowa do wału istniejące  drogi gminne 
musiały być poszerzone do parametrów 10 m projektowane drogi gminne również do szerokości 10 m. 
Przeznaczenia z daleka od razu widać brązowy kolor to są tereny pod zabudowę mieszkaniową 
jednorodzinną. Brązowe z przekreskowaniem naturalnie z możliwością zachowania istniejącej 
zabudowy siedliskowej na tych terenach. Brązowe z przekreskowaniem czerwony   z możliwości usług 
lub też samych usług. Zielone z brązem zabudowę letniskową to usługi naprzeciwko terenów 
usługowych masarni po wschodniej stronie drogi powiatowej. Tereny żółte to są tereny rolne 
generalnie prawie wszystkie tereny żółte zostały oznaczone na tereny z możliwością lokalizacji 
zabudowy zagrodowej w zasadzie czasami się mówi siedliskowej czy zagrodowa.       
W liniach określonych nieprzekraczalnymi liniami zabudowy patrzę że tylko fragmenty pewne przy 
rowach są wyłączone z tej zabudowy zagrodowej. Na terenie planu ten pasek jest terenem o klasyfikacji 
leśnej i kawałeczek przy drodze powiatowej a i oprócz tej zabudowy zabudowa letniskowa i tutaj jest 
zabudowa letniskowa z dwóch ciągów cieków wodnych i cieków podmokłych są to tutaj tereny łąk 
bez prawa zabudowy złe warunki budowlane tam występują brak możliwości zabudowy zgodnie  
z przepisami o ochronie przyrody na terenach otulin. Tutaj jeszcze trzy fragmenty klasyfikacji leśnej 
zostają. Dlaczego aż 3 wyłożenia, 2 wyłożenia bo stopniowo coraz więcej wniosków coraz więcej jak 
gdyby inicjatyw dla na temat przeznaczenia pod zabudowę zgłaszanych Państwo uważali, że 
koniecznie to trzeba uwzględnić nawet jak gdyby to nie w pełni odpowiadało generalnym założeniu  
z przed lat. Po drugim wyłożeniu pojawił się zupełnie nowy temat czyli kwestia wprowadzenia drogi 
przez teren przylegający tutaj Wincentówka czyli tej drogi przez działki co wywołało konieczność 
wytworzenia drogi po krawędzi i później powiązania tego  z drogą powiatowa w terenie Wincentówka. 
W zasadzie proszę Państwa no generalnie na temat układu funkcjonalnego to chyba wszystko to jest 
sprawa uwag które powinny być i tych uwag jest 13 które tak jak powiedziałem dotyczą terenów, które 
formalnie nie w pełni zostały te wnioski uwzględnione choć większość z terenów każdego z wniosku 



uzyskało w jakiś sposób i pewne zmiany pozwalające w różnym stopniu  ograniczenia możliwość 
zabudowy.” 

Pan Projektant przedstawił zapisy na mapie /mapa w załączeniu/.  
Pan Arkadiusz Kiełbasiński –„Mam pytanie do Pana czy my musimy załącznik nr 2 

indywidualnie każdy rozstrzygnięcie głosować.” 
 Pan Piotr Sudra-„ Tak 13 głosowań.” 
Pan Arkadiusz Kiełbasiński- Czy są pytania do Pana dotyczące Nowych Gniewniewic. 

Procedura wymaga przegłosowania najpierw załącznika nr 2 dot. uwag. 
1. S. Gruszka- Przeznaczenie działki pod zabudowę  

Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za” przy braku 
głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 

2. B. Paprocki- Przeznaczenie działki pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną  
Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za” przy 

braku głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 
3. S. Jagodziński- Zmiana przeznaczenia terenu 14-RM na MN  

Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za” przy braku 
głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 

4. M. Regulski- Przeznaczenie działek pod zabudowę usługową  
Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za” przy braku 

głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 
5. T. i G. Piotrowscy- Zmiana przeznaczenia z zabudowy zagrodowej na zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinną  
Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za” przy braku 

głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 
6. A. Piasecka- Zmiana przebiegu drogi 7-KDD  

Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za” przy braku 
głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 

7. B. Paprocki i T. Paprocka- Przeznaczenie działki pod zabudowę mieszkaniową 
jednorodzinną  

Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za” przy braku 
głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 

8. A. Gruszka- Przeznaczenie działki pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną  
Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za” przy braku 

głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 
9. S. i A. Białek- Przeznaczenie działki pod zabudowę mieszkaniową 

Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za” przy braku 
głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 

10. S. Jagodziński- Zmiana przeznaczenia terenu 14-RM na MN 
Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za” przy braku 

głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 
11. S. Jagodziński- Zmiana przeznaczenia terenu 14-RM na MN 

Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za” przy braku 
głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 

12. R. Pręgowski- Przeznaczenie działki pod zabudowę mieszkaniową 
Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za” przy braku 

głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 
13. S. Jagodziński- Przeznaczenie części działki 15/2 pod zabudowę mieszkaniową 

Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 15 głosami ,,za” przy braku 
głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 

Głosowania imienne. /w załączeniu/ 
Załącznik Nr 3 jest głosowane razem z uchwałą. 



Przewodniczący Pan Arkadiusz Kiełbasiński odczytał część uchwały. 
Głosowanie imienne. /w załączeniu/ 

Za przyjęciem uchwały głosowano 14 głosami ,, za”, przy braku głosów ,,przeciw” i 1 głosie 
,,wstrzymującym się”/głosowanie imienne w załączeniu/ 
Uchwała Nr VII/56/19 /w załączeniu/. 
Obrady opuściła Radna Bartkowska Edyta. Godz.1100 

 
Do punktu 13 

 
Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Stare Gniewniewice gmina Leoncin. 
Pan Piotr Sudra- „Proszę Państwa plany Stare Gniewniewice obejmuje obszar przyległy do 

Nowych Gniewniewice położony bezpośrednio przy Wiśle tu jest wał to są tereny zawala, to są tereny 
sołectwa Stare Gniewniewice. Cechuje się on tym, że pas przyległy do wału ma wykluczoną w wyniku 
przepisów odrębnych możliwość zabudowy jedynie w procedurze specjalnej dopiero może być 
cośkolwiek uwzględniane po decyzjach odnośnych  władz, ponieważ na terenie na etapie opracowanie 
studium  były prowadzone analizy jest to obszar, który w dużej mierze charakterystyczny dla zabudowy 
Olenderskiej w związku z tym pozostają wyznaczone obszary zabudowy rolniczej w tym obszarze 
zabudowy jednorodzinnej z zabudową letniskowa są jedynie w tych dwóch miejscach jednym 
przyległym do drogi gminnej i drugim przyległym do terenu zabudowy jednorodzinnej przewidzianej 
poprzednio omawianym planie. Na obszarze istnieje zamknięty cmentarz nie użytkowany zabytkowy. 
Cieki wodne przepływają przez obszar. Pozostałe tereny żółte to są tereny rolnicze dopuszczeniem 
pokazuje może to z daleka widać tu zabudowy zagrodowej formie prawda rozproszonej zabudowy 
zagrodowej na tych obszarach również też  z wyłączeniem obszarów wzdłuż cieku wodnego. Do planu 
w trakcie procedury wyłożenia została zgłoszona jedna uwaga. Uwaga dotycząca a raczej postulat 
wprowadzenia zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej niezgodny ze studium niezgodny z rolniczym 
charakterem tego obszaru w związku     z tym ona nie została uwzględniona uwaga. Czyli w zasadzie 
tyle.” 

Pan Projektant przedstawił zapisy na mapie /mapa w załączeniu/. 
Pan Arkadiusz Kiełbasiński- Czy są pytania do Pana dotyczące Starych Gniewniewic. 

Procedura wymaga przegłosowania najpierw załącznika nr 2 dot. uwag. 
1. R. Siwek - Zmiana przeznaczenia na zabudowę mieszkaniową jednorodzinną 

Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 14 głosami ,,za” przy braku 
głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 

Głosowania imienne. /w załączeniu/ 
Przewodniczący Pan Arkadiusz Kiełbasiński odczytał część uchwały.  

Poprawiono zapis w §1. „Uchwala się miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego wsi Stare 
Gniewniewice gmina Leoncin…” błędem był zapis  „Uchwala się miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego wsi Gniewniewice Folwarczne gmina Leoncin…” 
Głosowanie imienne. /w załączeniu/ 

Za przyjęciem uchwały głosowano jednogłośnie 14 głosami ,,za” przy braku głosów ,,przeciw” 
i ,,wstrzymujących się”./głosowanie imienne w załączeniu/ 
Uchwała Nr VII/57/19 /w załączeniu/. 
Obrady opuściła Radna Pelczarska Małgorzata godz. 1110 

 
Do punktu 14 

 
Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Stare Polesie gmina Leoncin. 
Pan Piotr Sudra- Proszę Państwa Polesie Stare jest to projekt miejscowego planu, który jest 

zrobiony w obszarze dla którego obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego w 



2007 roku. W związku z tym ten projekt planu po uchwaleniu będzie uchyla ustalenia poprzedniego 
planu. Naturalnie sporządzany ten projekt zgodnie z obowiązującymi przepisami. Podstawową cechą 
różniącą obydwa plany jest zmiana podejścia ustawodawcy prawnego podejścia do możliwości 
przeznaczenia terenów w tamtym poprzednim planie. Większość terenów była przeznaczona ja mówię 
terenów zabudowy przeznaczona pod zabudowę mieszkaniową rolniczą łamane przez jednorodzinną. 
Tego typu złamanie istniało i związku z tym ponieważ obecnie wykładnia prawna stwierdza, że nie 
wolno w ten sposób przeznaczać łamać to jest niezgodne z prawem w związku z tym wypracowana 
została zasada mówiąca że przeznacza się te tereny pod zabudowę jednorodzinną te które były łamane 
jeżeli nie ma klasyfikacji rolnej 3- gleb chronionych pod zabudowę jednorodzinna. Nie jest zapisem 
możliwości zachowania i tak dalej  funkcji rolnej. Proszę Państwa na czym polegał w dużej mierze 
plan na w zwiększeniu w zasadzie obszarów zabudowy sprecyzowanie jej bardziej dokładnie z 
obowiązującymi przepisami wyeliminowania jakieś tego typu spraw jak na przykład ten rezerwat pod 
pętlę autobusowa, która była w poprzednim planie. W tym miejscu w układzie komunikacyjnym mamy 
tutaj drogę powiatową, drogę gminną. Brązowe tereny zabudowy jednorodzinnej. Zielone z 
czerwonym usługi tutaj jest taki staw na cieku wodnym zielony to są te tereny leśne na obszarze. O 
wiele więcej tego obszaru zostało przeznaczone cechą tego terenu jest również wiele stanowisk 
archeologicznych przede wszystkim na tych terenach. I generalnie tak jak powiedziałem brązowe 
zabudowa jednorodzinna na żółtym zabudowa zagrodowa dopuszczalna w tych obszarach zagrodowa. 
Zielone tereny łąkowe, ciemnozielone tereny leśne plan likwidował tam kontrowersyjne drogi 
wewnętrzne, które były w wyznaczone w poprzednim planie które teraz w tej chwili właściciele sobie 
nie życzyli. W zasadzie chyba wszystko na ten temat. Do planu były złożone dwie uwagi Pana Wasiaka 
mówiąca, że nie ma podziału geodezyjnego naniesionego, ponieważ plan nie nanosi podziału 
geodezyjnych nie jest to przedmiotem planów więc jest odrzucona. Druga uwaga Pana Łaszczyka była 
jednocześnie prośbą o wyjaśnienie co do sposobu przeznaczenia terenów nieruchomość ta jest 
częściowo przeznaczona pod zabudowę jednorodzinną częściowo pod tereny rolne z możliwością 
realizacji zabudowy zagrodowej na zasadach wynikających z przepisów rolnych. W zasadzie chyba 
wszystko co mógłbym tu wyjaśnić. Jeżeli są jakieś pytania to chętnie wyjaśnię.” 

Pan Projektant przedstawił zapisy na mapie /mapa w załączeniu/. 
Pan Arkadiusz Kiełbasiński- Czy są pytania do Pana dotyczące Starego Polesia. Procedura 

wymaga przegłosowania najpierw załącznika nr 2 dot. uwag. 
1.M. Wasiak - Wniosek o naniesienie w projekcie MPZP aktualnego podziału działki 

dokonanego w dniu 4.09.2017r. 
Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 13 głosami ,,za” przy braku 

głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 
2. Z. Łaszczyk- Prośba o wyjaśnienie co do sposobu wyznaczenia przeznaczenia 

terenów. 
 Za przyjęciem ”uwaga nieuwzględniona” głosowano jednogłośnie 13 głosami ,,za” przy braku 
głosów ,,przeciw” i ,,wstrzymujących się”. 
Głosowania imienne. /w załączeniu/ 

Przewodniczący Pan Arkadiusz Kiełbasiński odczytał część uchwały.  
Za przyjęciem uchwały głosowano 13 głosami ,, za”, przy braku głosów ,,przeciw” i braku 

głosów ,,wstrzymujących się”. /głosowanie imienne w załączeniu/ 
Uchwała Nr VII/58/19 /w załączeniu/. 
 

PRZERWA – 1125 

KONIEC PRZERWY – 1035 

Do punktu 15 
 

Uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Leoncin w 2019 roku. 
Przewodniczący Pan Arkadiusz Kiełbasiński odczytał uchwałę. 



Głosowanie imienne. /w załączeniu/ 
Za przyjęciem uchwały głosowano 12 głosami ,, za”, przy braku głosów ,,przeciw” i 1 głosie 

,,wstrzymującym się”. /głosowanie imienne w załączeniu/ 
Uchwała Nr VII/59/19 /w załączeniu/. 
 

Do punktu 16 
 

Uchwała w sprawie dopłaty dla odbiorców usług wodno-kanalizacyjnych z zakresu zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na podstawie zawartych umów    
z Samorządowym Zakładem Budżetowym Leoncin. 
Przewodniczący Pan Arkadiusz Kiełbasiński odczytał uchwałę. 
Głosowanie imienne. /w załączeniu/ 

Za przyjęciem uchwały głosowano 12 głosami ,, za”, przy braku głosów ,,przeciw” i 1 głosie 
,,wstrzymującym się”. /głosowanie imienne w załączeniu/ 
Uchwała Nr VII/60/19 /w załączeniu/. 

 
Do punktu 17 

 
Radna Powiatu Pani Elżbieta Kapałka – „Dzień dobry. Chciałabym przedstawić informacje odnośnie 
działania  rady powiatu. Ostatnio złożyłam wniosek do starosty Powiatu o wycinkę drzew i krzewów 
przy drogach powiatowych tej od Grochal do Nowin i na terenie Puszczy Kampinoskiej w okolicach 
Górek i Dąbrowy. Otrzymałam odpowiedź, że w najbliższym czasie będzie wyłoniony wykonawca i 
będzie zrealizowane zadanie. Mam prośbę do radnych jeżeli coś nie będzie zrobione na etapie realizacji 
żeby  mnie informowali, że gdzieś jest jakaś niedoróbka w wykonaniu. Ostatnio też złożyłam wniosek 
do zarządu dróg Wojewódzkich w sprawie drogi tej łączącej Cybulice z naszą gminą. Otrzymałam 
wczoraj odpowiedź, że zostaną usunięte te uschnięte konary które wiszą nad drogą i wykonane nowe 
tablice kierunkowe. Następna sprawa w miesiącu grudniu starosta zadeklarował przeprowadzenie 
ankiety wśród uczniów klas 8 szkół podstawowych i trzecich klas gimnazjum odnośnie 
zapotrzebowania na dojazdy do szkoły średniej w Nowym Dworze Mazowieckim na najbliższej sesji 
ma być omawiana ta ankieta. Mam nadzieję że dzięki temu też poprawi się Komunikacja między 
Nowym Dworem Mazowieckim i w końcu starostwo podejmie działania w związane z usprawnieniem 
tej komunikacji bo to nie jest tylko szkoła i jest to przychodnie szpitale i inne miejsce użyteczności 
publicznej cały czas monitoruje sprawę ze względu na to że tak naprawdę zaczynają upadać niektóre 
działalności gospodarcze w Nowym Dworze Mazowieckim a to jest między innymi związane z tym że 
my też nie możemy korzystać. Nasza gmina i gmina Czosnów rzadko mieszkańcy mają możliwość 
korzystać z usług w swoim mieście powiatowym dlatego takie wnioski złożyłam. Złożyłam też prośbę, 
ostatnio starosta odpowiedział mi w sprawie dojazdów komunikacją publiczną do Nowego Dworu 
Mazowieckiego ale w dalszym ciągu ponawiam prośby po to żeby się ustosunkować do jednak 
zwiększenia liczby połączeń i włączenia połączeń w sobotę i niedzielę kiedy my jesteśmy zupełnie 
odcięcie od miasta powiatowego obiecał że jak będzie przygotowywał do tego programu rządowego 
postępowanie przetargowe będzie miał na uwadze naszą gminę w pierwszej kolejności. Poza tym 
Burmistrz Nowego Dworu Mazowieckiego Pan Jacek Kowalski też obiecał, że podejmie działania 
związane z poprawą tej komunikacji bo ma świadomość że brak w Nowym Dworze Mazowieckim to 
jest dla niego brak wpływów między innymi z podatków. Złożyłam również wniosek o to żeby 
dyrektorzy szkół średnich w Nowym Dworze Mazowieckim informowali dyrektorów szkół 
podstawowych na terenie powiatu o spotkaniach dotyczących oferty szkół średnich w Nowym Dworze 
Mazowieckim nie w dniu kiedy ma się odbyć spotkanie z uczniami tylko z siedmiodniowym 
wyprzedzeniem, ponieważ ani dzieci ani rodzice przy ostatnich spotkaniach czasem nie mieli 
możliwości zobaczyć jaka jest w ogóle oferta tych szkół. Kolejna sprawa złożyłam wniosek o naprawę 
nawierzchni asfaltowej Starym Polesiu tam jest na całej szerokości zarwana jezdnia też starosta 
odpisał, że w ramach podpisanie umowy w tej chwili jest rozpisane zapytanie oferty w sprawie 



naprawy dróg i ma się do tego przychylić przy okazji tego wniosku rozmawiałam z Panią Radną Ewą  
Gruszką o to żebyśmy jak są teraz spotkania sołeckie żebyście państwo radni też brali udział tych 
zebraniach i zebrali petycję od mieszkańców odnośnie sprawy druk odnośnie ich remontu bo ta droga 
od Polesia do nowin jest koszmarna i droga do Kampinosu również jest taki pomysł żeby w ramach 
środków, które są przeznaczone dla samorządów na naprawę dróg żeby zwrócić się z prośbą o naprawę 
drogi powiatowej też tej do Kampinosu i czekamy również na odpowiedź starosty jako radni na jaki 
cel przeznaczone są środki które Zarząd Powiatu zabrał na odwodnienie drogi powiatowej w Sowiej 
Woli zostały te środki przeznaczone na rezerwę mostowo tylko nie jasne jest jeszcze jej przeznaczenie. 
Mamy mieć dokładną odpowiedź odnośnie informacji o działaniach rady to jest wszystko na razie  
z mojej strony czy macie państwo jakieś pytania.” 

Radna Pani Dorota Stępniewska-„Ja mam pytanie bo wspomniała Pani o drodze Stare Polesie 
ale myślę że Nowe Polesie jest w gorszej to właśnie na nowym najbardziej jest zerwana ta droga 
powiatowa.” 

 Pani Elżbieta Kapałka-„Ja mam taką prośbę żeby przy okazji w ogóle teraz jak będą spotkania 
sołeckie żeby przygotować takie petycję ja je złożę i będę je monitować będę po prostu piłować tą 
sprawę.” 

Pan Sołtys- Pytanie do naszej Radnej o drogę w Dąbrowie Górki nie dość, że ta droga jest  
w stanie opłakanym to nie ma i pobocza teraz kopią światłowody i nawet jak 2 osobowe samochody 
jadą tam się nie ma jak minąć jeden musisz zjechać na pobocze drogi się minąć teraz jestem okropnie 
Powinien ktoś przyjechać z powiatu i to obejrzeć.” 
  Radna Pani Iwona Zagórska-„ Jeszcze mam takie pytanie tutaj do pani chciałabym żeby się Jak 
byłaby taka możliwość żeby Pani się zorientowała czy już do końca jest uregulowany ten stan prawny 
tej drogi powiatowej biegnącej od strony z Sowiej Woli w kierunku Kampinosu. Czy te prace są do 
końca już zakończone.” 

Radna Pani Elżbieta Kapałka- „Dobrze Spróbuję się zorientować odnośnie tej drogi Dąbrowa 
Kampinos co do tego pobocza dzisiaj uzyskałam taką informację, że tam przy kopaniu światłowodu 
zaczyna się wszystko zarywać więc też poproszę,  ja powiem tak jak była remontowana ta droga w 
Grochalach też za interweniowała na czas i w ramach reklamacji było to naprawione bo tam były garby 
i doły i tutaj też interweniuje. Jeszcze mam taką informację, że zwróciłam się z prośbą o oczyszczenie 
i naprawę chodnika tu od Leoncina do Grochal na wniosek jednego z naszych mieszkańców.” 

Pan Arkadiusz Kiełbasiński- „Czy są jeszcze jakieś pytania? Ja tak przy okazji ja jeszcze jedno 
poziome oznakowanie drogi tej co została wykonana w Grochalach będzie zrobione ona tak powiem 
jest zrobiona fizycznie ale nie jest zakończona.” 

Pani Elżbieta Kapałka- „Chodzi o przejście dla pieszych czy w ogóle w całości żeby był.” 
Pan Arkadiusz Kiełbasiński- „W ogóle nie ma linii ani bocznych ani środkowej osiowej.” 
Pani Elżbieta Kapałka-„ Z tego co wiem jeden z naszych mieszkańców złożył wniosek jeżeli 

chodzi o przejście dla pieszych. A jeżeli chodzi o wyznaczenie osi jezdni to nie wiem czy projekt 
przewidywał to więc poproszę o informację.” 

Pan Arkadiusz Kiełbasiński-„Raczej tak bo tak wygląda jakby była niedokończona dalej te 
drogi mają oznaczenie a ten odcinek nowy nie ma.” 

Pani Elżbieta Kapałka-„Prawdopodobnie nie ma ale jeżeli chodzi o przejście dla pieszych ono 
ma być tam przeniesione w Grochalach. Jeszcze nie wiem docelowo w które miejsce projekt podobno 
coś innego przewidywał. Tą sprawą zajmował się Pan Krystian Buszta jeszcze po wyborach 
samorządowych trzymał rękę na pulsie.” 

Pani sołtys Bartołowicz Henryka-„Ja mam jeszcze takie pytanie  w drodze powiatowej między 
skrzyżowaniem a pętlą mostek tam  wymaga naprawy bo tam porobiły się takie doły coś w rodzaju jak 
Polesiu Nowym. Tak w Nowinach to jest ten drugi większy mostek dziękuję.” 

Pani Elżbieta Kapałka- „Dobrze zwrócę się z prośbą  o informacje co i jak wiem że Starostwo 
powiatu Nowodworskiego ma przeprowadzić weryfikacje jeżeli chodzi o naprawę dróg i między 
innymi takie uwagi pomogą na pewno ale jeszcze raz apeluje o te petycję to bardziej działa na naszych 
władz.” 



Pan Bogdan Jarczyński-„Rozumiem że chodzi o te petycję że utworzyć listy z podpisami  
i wnioskiem o naprawę tej drogi powiatowej od Nowego Polesia aż do Nowin tak, dobrze dziękuję.” 
 

Do punktu 18 
 
Interpelacje i zapytania. Brak 
 

       Do punktu 19, 20 
 
Wolne głosy i wnioski. Brak 
Sprawy organizacyjne i bieżące. Brak 
  

  Do punktu 21 
 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan 
Arkadiusz Kiełbasiński podziękował za uczestnictwo i o godz. 1150 zamknął obrady VII-zwyczajnej 
sesji Rady Gminy Leoncin. 

 
Protokółowała                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  
 
Aneta Czpioła                                                                              Arkadiusz Kiełbasiński  

Ref. ds. samorządowych 


